

卫理公会以萨迦守望者 4-10/2/2021

二月第一个星期的祷告事项

1. 为家庭祷告：

- A. 农历新年即将到来，在忙碌收拾的当儿难免身体疲惫，性情暴躁，求上帝怜悯，引导我们节制自己的口，不说不荣耀上帝的话。
- B. 因为疫情的关系，许多人不能回乡过年，求上帝帮助基督徒严格遵守政府所制定的指南，不群聚，不乱跑，保持距离，作一个荣神益人的基督徒。

2. 为教会祷告：

- A. 为着年议会会督、各教区长，和每个牧者在疫情当中可以靠着圣灵的引导，明白上帝的心意，寻找适合的方式帮助教会圣工可以在“疫”中继续前进。
- B. 求主帮助教会的牧者和领袖有主所赐的智慧在疫情当中自动自发，努力工作，不懒散，不找借口，同工配搭建立主的教会。

3. 为社区祷告

- A. 祈求上帝带领基督徒知道怎样在自己社区跟邻居建立美好的关系，透过科技的方便，整个社区可以彼此守望，建立福音的桥梁。
- B. 为着设立在各社区的教会祷告，祈求上帝带领教会成为社区的光与盐，在疫情当中让社区的居民感受到耶稣的大爱。

4. 为国家祷告：

- A. 求上帝怜悯全马人民可以自律特别是全国行动管制令（MCO）又延迟到 18/2（除了砂拉越）大家可以积极配搭政府政策好让疫情可以受到控制。
- B. 求你赐给国家各级主管属天的智慧，治理我们的国家，包括在他们身边兴起基督徒来成为他们得力助手，使他们有一颗行公义、好怜悯、谦卑与神同行的心。

5. 为世界祷告

- A. 我们求神怜悯，好让新冠病毒的传播可以受到控制，世界卫生组织有能力应对这一场的疫情。
- B. 求上帝帮助我们常常纪念在世界各地抗疫的前线人员，让他们在接下来的抗疫年日当中仍然有健康体力继续在前线服务众人。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 4-10/2/2021

Prayer items 1st week of February

1. Pray for Family:

A. the Chinese Lunar New Year is approaching, it is easy to get tired and grumpy as we busy ourselves with our New Year preparations. Let us seek God's mercy, and may He grant us the self-control to not to speak words that do not glorify God.

B. Many people are unable to return home for New Year gatherings due to the pandemic. May God help Christians to strictly follow the guidelines set by the government: to not gather or travel around; to maintain social distancing; and to be a good witness/testimony for Christ.

2. Pray for Church:

A. let us pray that our Annual Conference Bishop, District Superintendents, and fellow pastors will continue to rely on the guidance of the Holy Spirit during this time of pandemic; to understand God's heart; and to find creative solutions to help the Church's ministries to move forward in this pandemic.

B. Lord, please help our pastors and church leaders to have the wisdom to serve with wisdom during this outbreak, and to work hard in their ministries; to not succumb to laziness or make excuses, but to come together to establish the Church.

3. Pray for Society:

A. Pray that God will lead Christians to know how to build relationships with their neighbours in the communities and to spread the gospel effectively with the aid of modern telecommunications.

B. Pray that the churches can establish themselves in various communities, and pray that God will lead the churches to become Salt and Light there. Pray that the local residents can receive the love of Jesus Christ through the witness of the churches.

4. Pray for Nation:

A. Pray for self-discipline for all Malaysians, especially during Movement Control Order (MCO) which has been extended to 18/2 (except Sarawak). Pray that everyone will cooperate and follow government policies so that the outbreak can be controlled.

B. Ask God to give wisdom to govern our country for all our nation's leaders, at all levels. Pray especially for God to raise up more Christian leaders, who act justly, love mercy and walk humbly with God.

5. Pray for World:

A. We ask for God to have mercy on us, and to stop the coronavirus from spreading further. May He also give the World Health Organization (WHO) the ability to tackle this pandemic.

B. Let us continue to pray for those serving in the front lines, fighting against the pandemic. Pray that they will have the physical strength and stamina to continue to serve the people throughout the year.

Isakhar Pengawal Methodist 4-10/2/2021

Doa minggu pertama Februari

1. Doa untuk keluarga :

A. Bagi perayaan Tahun Baru Cina yang akan datang, kita akan mengalami kelesuan yang mungkin menyebabkan kita hilang kawalan dalam emosi sewaktu kita membuat pembersihan, moga Tuhan pimpin setiap kita dapat kawal diri dlm percakapan agar kita tidak cakap sesuatu yang tidak memuliakan nama Tuhan.

B. Kerana wabak covid, banyak orang tidak dapat balik untuk perayaan. Moga Tuhan membantu setiap Kristian dapat mematuhi SOP dengan ketat- tidak berkumpul, diam di rumah jika tiada urusan penting, jaga jarak sesama kita, jadilah seorang kristian yang mempunyai kesaksian yang baik.

2. Doa untuk gereja :

A. Doa untuk Bishop, DS dan setiap Pastor agar bersandar kepada Roh Kudus dalam wabak covid agar faham akan rencana Tuhan dan mencari cara yang sesuai untuk meneruskan perancangan pelayanan dalam gereja.

B. Doa agar Pastor dan pemimpin gereja akan diberkat dengan kebijaksanaan daripada Tuhan, mempunyai inisiatif untuk bertungkus lumus dengan tidak memberi sebarang alasan dalam usaha membina gereja Tuhan.

3. Doa untuk masyarakat:

A. Doa agar setiap kristian dapat menjalin hubungan yang erat antara jiran tetangga dgn menggunakan teknologi untuk berhubung supaya dapat "kita jaga kita" dan berkesempatan untuk menginjil.

B. Doakan setiap gereja dapat menjadi cahaya dan garam dalam masyarakat dan memainkan peranan supaya orang di sekeliling dapat merasakan kasih daripada Yesus.

4. Doa untuk negara :

A. Doa agar setiap warga Malaysia mendisiplinkan diri dan memberi kerjasama kepada kerajaan semasa pelaksanaan PKP yang ditangguhkan lagi ke 18/2 (Sarawak dikecualikan) supaya wabak covid dapat terkawal.

B. Doakan setiap pemimpin negara dianugerahi kebijaksanaan syurgawi untuk memerintah negara. Kita juga doakan lebih banyak kristian yang berpengaruh didirikan untuk menjadi pembantu yang berkaliber.

5. Doa untuk dunia:

A. Doa agar Tuhan berbelas kasihan kepada dunia sekarang dan menganugerahkan pihak WHO ada keupayaan untuk menangani masalah wabak covid sedunia.

B. Doakan semua petugas barisan hadapan sedunia dapat meneruskan khidmat mereka pada masa depan yang mencabar dengan kesihatan yang paling baik.